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Referat fra styremøtet 
22/8 2008 

Referent: Katinka 
 

1. Elevrådsmøtet 
Saker på elevrådsmøtet: 

Møteplan 
Valg og utvalg 
Høstsymposiet 

Mye tid bør settes av til eventuelt. Før møtet må alle førsteklassene ha valgt 
tillitsvalgt, noe få hadde gjort på torsdag. Stian har derfor skrevet et brev til 
kontaktlærerne, og bedt dem om å sørge for at alle har avholdt valget før onsdag.  

 
2. Besøk til andre- og tredjeklassene 

Katti, Emil og Marit skal besøke andre- og tredjeklassene i tiden fremover for å 
komme med diverse informasjon, samt prøveplaner.  

 
3. TIM (tillitsvalgtsmappen) 

TIM ser ut til å bli klar til onsdag. Stian og Emil kjøper ringpermer og skilleark på 
tirsdag, og efter dette kan innholdet settes inn. En eventuell forside bør være i 
farver.  

 
4. Integrering av G-klassingene 

Å integrere G-klassingene i elevlagene er viktig. Teatersjefene skal ha noen idéer 
til hvorledes dette kan gjøres. Abi skal også skrive en e-mail til elevlagene, hvor 
han oppfordrer til å inkludere G-klassingene bedre. 
 

5. Eventuelt 
Elevrådet har mottatt et brev fra EO om elevrådsprisen. Stian tar hånd om å samle 
sammen Elevrådets dokumenter, men selve ansøkningen ønsker han hjelp av styret 
til å formulere.  

 


